
Van: secretariaat vechtseplussers <secretariaat@vechtseplussers.nl>  
Verzonden: vrijdag 10 november 2023 
Onderwerp: Vragen van de organisatie Vechtse Plussers n.a.v. Gast aan de RAAD d.d. 7 november 
2023  
 
Beste Mw. Van Veenendaal,  
  
Dank voor uw bericht. Gisela Pel en ik gaan akkoord met het doorsturen van deze vragen. Het lijkt mij 
goed dat de gemeente gaat anticiperen voor wat er in de naderende vergrijzing binnen de gemeente 
En de zorg voor de burgers dient te wijzigen. Alle vragen zijn gericht op het sociale domeinn en de 
zorg voor betaalbare woningen binnen onze gemeente.  
 
Ik hoop oprecht dat er goed over nagedacht gaat worden binnen korte termijn om daar duidelijke 
plannen voor te gaan bedenken en uitvoeren binnen onze gemeente.  
De Stichtse Vecht maar vele andere gemeenten lopen al flink achter met hetgeen er zou moeten zijn 
op het gebied van wonen en zorg. Laat dat duidelijk zijn.  
  
Met vriendelijke groet,  
Christa van Lienden / Gisela Pel  
  
  
Van: secretariaat vechtseplussers <secretariaat@vechtseplussers.nl>  
Verzonden: dinsdag 7 november 2023 21:24 
Onderwerp: Vragen van de organisatie Vechtse Plussers n.a.v. Gast aan de RAAD d.d. 7 november 
2023 
  

  
Beste Hanneke Heuker, cc: Ike Roetman  
  
Dank voor de goede ontvangst en de uitgereikte stukken om de gang van zaken te verduidelijken. Het 
is fijn dat de Vechtse Plussers zijn uitgenodigd om de lokale politiek wat beter te begrijpen.  
Hierbij stuur ik je 4 vragen die wij voorafgaand aan deze ontmoeting voor GAST bij de RAAD hebben 
opgesteld.  
Het is prettig te horen dat jij deze vragen kunt doorsturen aan de betreffende partijen / commissies 
die hiermee bezig zijn. Veel dank daarvoor.  
Wij ontvangen de antwoorden graag op de gestelde vragen op het mailadres: 
secretariaat@vechtseplussers.nl  
 
Mocht IKE Roetman nog een afspraak met het bestuur van de Vechtse Plussers willen maken, dan is 
hij van harte welkom om dat te doen.  
  
Met vriendelijke groet,  
  
Christa van Lienden / Gisela Pel  
  
 
1. Waarom wordt er zo weinig preventieve zorg uitgevoerd inzake de grote seniore groep die er nog 
aankomt?  

2. Waarom wordt er niet snel gebouwd voor senioren, er is zo’n groot tekort aan betaalbare 
woningen dat er niet doorgestroomd kan worden. 
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Belangrijk is dat er woningen beschikbaar komen in diverse kernen, denk ook aan snelle toezegging 
van bijv Knarrenhof eenheden in diverse kernen 
  
3. Wanneer komen er wijkgerichte ontmoetingsruimte voor zowel jeugd als senioren?  
In sommige kernen is dit niet aanwezig of te weinig (denk aan Maarssenbroek, Maarssendorp, 
Breukelen (zwembad Kikkerfort), de ontmoetingsruimte in het cafetaria Meander in de AA in 
Breukelen .  
Er wordt veel geld uitgegeven aan zoekakties maar de huurprijs die gevraagd wordt is veel te hoog. 
En de Twijg in De AA  in Breukelen staat ruim 1,5 jaar leeg! Dat kan toch niet de bedoeling zijn.  
Waarom wel nieuwe dorpshuizen bouwen in kleine kernen zoals Vreeland en Tienhoven, maar niet in 
Maarssenbroek? Gezien het inwonersaantal toch wel een must. Met een zaal in Reigerskamp kom je 
er niet.  
 
4. Budget van de organisatie TIM(on) stijgt maar door in de komende jaren. Er wordt een gerichte 
aanpak gevoerd maar de kosten blijven stijgen. Zijn er teveel onderaannemers bij betrokken?  
En dan nog een voorstel voor het begrotingsproces 2025-2026 om een gezaghebbende 
procesbegeleider aan te stellen. Dan stijgen de kosten nog meer!  
  
 


